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Protokół nr 15.2025 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 27 marca 2025 r.  

 

Obrady rozpoczęto 27 marca 2025 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 15:00 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych (nieobecni radno Angelika 

Sudoł i Konrad Golec), co wobec ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności 

stanowią załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Bartłomiej Kucharyk zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o 5 projektów 

uchwał:  

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu (druk nr 46); 

2) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Niepublicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Szpitala im. dr nauk med. Radzimira Śmigielskiego Sp. z o.o.  

w Skwierzynie (druk nr 47); 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na lata 

2024-2030 (druk nr 41); 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa 

Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna (druk nr 42); 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Goraj, Strychy oraz Wierzbno, w gminie 

Przytoczna (druk nr 43); 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 
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 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

W związku z powyższym Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr XIV Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 20 lutego do 27 marca 2025 r.  

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 

6. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych za rok 2024. 

7. Sprawozdanie monitorujące wdrażanie Gminnego Programu Rewitalizacji. 

8. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok (druk nr 39); 

• w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk zorganizowanych 

na terenie Gminy Przytoczna na rok 2025 (druk nr 38); 

• w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w m. Przytoczna działka 94/36 (druk nr 40); 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu (druk nr 46); 

• w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Niepublicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Szpitala im. dr nauk med. Radzimira Śmigielskiego Sp. z o.o.  

w Skwierzynie (druk nr 47); 

• w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na lata 

2024-2030 (druk nr 41); 

• w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa 

Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna (druk nr 42); 
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• w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Goraj, Strychy oraz Wierzbno, w gminie 

Przytoczna (druk nr 43); 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr XIV, uważa się protokół za przyjęty.    

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 20 

lutego do 27 marca 2025 r.– sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Danuta Szczyszyk, 

2) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Bezpieczeństwa 

Publicznego Sylwester Mędryk, 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Waldemar Maciąg. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

• spotkanie z członkami Klubu Seniora, 

• udział w uroczystym otwarciu drogi w Nowej Niedrzwicy, 

• otwarcie parku rzeźb, 

• wymiana korespondencji oraz organizacja spotkań z przedstawicielami firm 

wiatrowych, 

• spotkanie z mieszkańcami ul. Górnej, 

• pełnienie codziennych dyżurów w biurze rady, 

• informacja na temat kopert życia, 

• podziękowania Wójtowi za wsparcie przy wydawaniu kolejnej publikacji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk przedstawiła  

korespondencję przekazane do biura rady: 

• odpowiedź Wójta na interpelację Radnej Jolanty Góry, dotyczącej wiaty przystankowej 

w miejscowości Chełmsko, 

• odpowiedź na interpelację Radnego Sylwestra Mędryka, dotycząca dofinansowania 

do zakupu ciągniko-kosiarki na potrzeby sołectwa Dębówko, 
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• odpowiedź na interpelację Radnej Angeliki Sudoł dotyczącej montażu lampy  

w Sołectwie Goraj, 

• list otwarty do samorządowców skierowany od Związku Zawodowych Listonoszy 

Poczty Polskiej w sprawie stanowczego sprzeciwu wobec polityki, która prowadzi do 

osłabienia Poczty Polskiej, 

• pismo Marszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej skierowane do sołtysów  

z życzeniami z okazji Dnia Sołtysa, 

• zaproszenie Dyrekcji i Pracowników Szkoły na obchody 70-lecia Szkoły Podstawowej 

z Oddziałami Integracyjnymi im. Janusza Kusocińskiego w Przytocznej, które odbędą 

się 26 kwietnia o godzinie 14.00 w hali sportowej, 

• odpis skargi kasacyjnej z dnia 6 marca 2025 r. - dotyczy to skargi Wojewody 

Lubuskiego na uchwałę Rady Gminy Przytoczna z dnia 3 czerwca 2024 roku. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5.  

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy (załącznik nr 3) przedstawił 

p.o. I Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji w Międzyrzeczu podinspektor Marek 

Waraksa. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - tutaj faktycznie pan 

komendant zwrócił uwagę na rozległość naszej gminy i trudność w sprawdzaniu czy 

kontrolowaniu, ale gdzieś kiedyś się spotkałem z takim określeniem, że gmina Przytoczna 

jest porównywana, ze względu na jej rozległość, do gminy Górskiej, więc ten czas 

rozumiem, że dojazdu też oczywiście musi być wydłużony. Chciałbym też dodać, że 

przynajmniej ja osobiście, ale z rozmów z radnymi też wynika, że my tutaj nie otrzymujemy 

jakichś sygnałów o niebezpieczeństwach czyhających na mieszkańców naszej gminy. Nie 

stwierdzamy takich miejsc niebezpiecznych na terenie gminy Przytoczna. Są miejsca, 

gdzie jest spożywany alkohol. Myślę, że to jest problem całej Polski, ale też osobiście 

zauważyłem, że jest tych kontroli policjantów więcej w tych miejscach, więc myślę, że 

wszystko zmierza ku lepszemu. 

 Na tym temat wyczerpano. 

Ad 6. 

Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych za rok 2024 

(załącznik nr 4) przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  

w Międzyrzeczu bryg. Marek Koperwas.  

Wójt Bartłomiej Kucharyk i Prezesa Zarządu OSP w gminie Bartłomiej Kucharyk - 

moi przedmówcy już zabrali cały czas antenowy, także niewiele mi zostało. Drodzy 

Państwo, powiedzieli bardzo dużo. Ja, obserwując statystyki, panie komendancie, które 

pan tutaj szczegółowo przedstawił, bardzo się cieszę z jednego trendu, że to wbrew 

pozorom ta akcja profilaktyczna, którą Państwo prowadzicie, jak również my, no nie jest 

sprowadzona na marne. Bo ja pamiętam czas, ja tylko przepraszam, że się będę odnosił 

do jednostki OSP, przepraszam, bo jest to moja macierzysta jednostka, więc łatwiej mi 
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jest porównać te dane statystyczne. W 2024 roku 77 wyjazdów, a ja pamiętam lata, gdzie 

było po 140 i 150 wyjazdów. To tylko też pokazuje, chociażby zatrzymam się przy temacie 

wypalanych traw. Cofając się 10 lat do tyłu, to tych wyjazdów było po 2-3 dziennie do 

wypalanych traw. W okresie takim, jakim teraz mamy, wiosennym i suchym. W tym roku, 

z tego, co kojarzę, odnotowaliśmy jeden wyjazd do pożarów traw, jeśli chodzi o jednostkę 

OSP Przytoczna. Co też pokazuje, że te akcje profilaktyczne nie idą na marne. Czujki, 

świadomość osób, jeśli chodzi o odróżnianie przewodów kominowych. To dobrze 

wygląda, nie tylko sprzętowo, za co oczywiście serdecznie dziękuję w imieniu własnym, 

jak również Państwa radnych, bo ten wysiłek sprzętowy był naprawdę ogromny Ja nawet 

nie marzyłem o tym, miałem takie zamiary i plany, żebyśmy w tak krótkim czasie wymienili 

praktycznie wszystkie pojazdy ratownicze gaśnicze, którymi dysponują nasi ratownicy na 

terenie gminy Przytoczna. To był ogromny wysiłek finansowy, ale się udało i warto było, 

bo tutaj o tym bezpieczeństwie osób, mieszkańców gminy, nie tylko i tych samych 

ratowników, było dużo powiedziane. Także serdecznie państwu dziękuję. Tak jak wiecie, 

mówiłem to już wielokrotnie, zakup pojazdów - koniec. Limit został wyczerpany. Teraz 

będziemy sprzedawać, ale nie za bardzo, chyba że do muzeum, bo to są te auta, którymi 

jeszcze kilka miesięcy temu czy kilka lat temu ratownicy dysponowali autem z lat 70 i 80. 

One na szczęście już zostaną przeznaczone tylko i wyłącznie na inne cele, a nie do 

działań ratowniczo-gaśniczych i likwidacji miejscowych zagrożeń, o czym było 

wspomniane. Także teraz będziemy przystępowali do dużego programu, ale spokojnie, 

bo będzie on rozłożony na lata. Tak żebyście Państwo się nie przerażali. Modernizacja 

pomieszczeń garażowych, jakimi dysponują nasze jednostki. Bo sprzętu jest coraz więcej, 

sprzęt jest coraz większy, jak było widać na załączonych materiałach, ale niestety 

jednostki czy pomieszczenia garażowe mamy takie, jakie mam. Mamy plany, o czym 

Państwo doskonale wiecie i będziemy starali się je realizować. Dziękuję panie 

komendancie jeden i drugi za współpracę, za wsparcie w naszych działaniach, bo to jest 

nie tylko wsparcie merytoryczne, szkoleniowe, ale też czasami sprzętowe. Także 

serdecznie za to dziękuję i w imieniu własnym, jak również wszystkich druhów, 

ratowników i druhen również, bo mamy też w naszych szeregach sporo dziewczyn. 

Serdecznie dziękuję za Waszą ofiarność, czas, poświęcenie. Zawsze powtarzam na 

wszystkich zebraniach i to dzisiaj jeszcze raz powtórzę, że jednostki OSP to są 

stowarzyszenia. Jak weźmiemy statuty stowarzyszeń, to tam mamy wypisane działalność 

na rzecz lokalnej społeczności, angażowanie się w życie społeczne, a gdzieś tam na 

szarym końcu działania ratownicze – gaśnicze i życzymy sobie, jak również 

mieszkańcom, żeby właśnie działalność tych jednostek tak wyglądała, żebyśmy jak 

najmniej wyjeżdżali do tych działań, bo za nimi zawsze wiąże się jakieś nieszczęście 

ludzkie niestety, bo tego rodzaju są te zdarzenia. Także serdecznie Państwu dziękuję. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 7. 

Sprawozdanie monitorujące wdrażanie Gminnego Programu Rewitalizacji 

(załącznik nr 5 do protokołu) przedstawiła Zastępca Wójta Anna Sawka. 
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Ad 8. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki.  

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.103.2025 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

2) w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk zorganizowanych 

na terenie Gminy Przytoczna na rok 2025 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław Romanowski, Sławomir 

Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (1) Waldemar Maciąg 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.104.2025 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w m. Przytoczna działka nr 94/36 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.105.2025 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.106.2025 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

5) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Szpitala im. Dr nauk med. Radzimira Śmigielskiego Sp. z o.o. w Skwierzynie 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.107.2025 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

6) w sprawie Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na lata 2024-2030 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.108.2025 – załącznik nr 11 do protokołu. 
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7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa 

Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.109.2025 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Goraj, Strychy oraz Wierzbno, w gminie 

Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Jolanta Góra, Zbigniew Klusek, Maria 

Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, Mirosław 

Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Konrad Golec, Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XV.110.2025 – załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad 9. 

W sprawach różnych nie podjęto żadnego tematu. 

Ad 10. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

Protokołowała: Inspektor Anna Woźna 
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Załączniki: 

1) listy obecności 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym 

3) informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy 

4) sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych za rok 2024 

5) sprawozdanie monitorujące wdrażanie Gminnego Programu Rewitalizacji 

6) uchwała nr XV.103.2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok 

7) uchwała nr XV.104.2025 w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Przytoczna na rok 2025 

8) uchwała nr XV.105.2025 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Przytoczna działka nr 94/36 

9) uchwała nr XV.106.2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Międzyrzeckiemu; 

10) uchwała nr XV.107.2025 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Niepublicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Dr nauk med. Radzimira Śmigielskiego Sp. z o.o.  

w Skwierzynie 

11) uchwała nr XV.108.2025 w sprawie Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na 

lata 2024-2030 

12) uchwała nr XV.109.2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, 

Nowa Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna  

13) uchwała nr XV.110.2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Goraj, Strychy oraz Wierzbno, 

w gminie Przytoczna 

 

 


